
 Zápis ze zasedání Školské rady Gymnázia Jana Keplera v Praze 6 3.11. 2021 

 

Přítomni: 

j.h. Ivana Landsingerová – (pověřená) ředitelka školy 

E. Kaslová – ekonom školy 

 

Členové školské rady: 

Zástupce rodičů: Jaroslav Hamrle 

Zástupce studentů: Mikuláš Králíček 

Zástupci pedagogů: Ludmila Knappová, Miroslav Pešek 

Zástupce zřizovatele: Jan Zahradil, Mariana Čapková 

 

Program: 

1) Předsedkyně ŠR přivítala všechny členy školské rady a představila nové členy – Mikuláše 

Králíčka a Marianu Čapkovou a informovala radu o volbě zástupce plnoletých studentů 

2) I. Landsingerová informovala radu o problematice výměny oken ve funkcionalistické 

budově. Přestože máme již architektonickou studii, na schválení Odborem kultury MHMP 

čekáme více než rok. Ten totiž agendu předal Ministerstvu kultury, které mu ji opět vrátilo 

k posouzení. Není nyní jasné, kde žádost vlastně vázne – paní M.Čapková (zastupitelka 

hl.m.P. pověřená školstvím) slíbila, že dohlédne na průběh schvalování.  

3) I. Landsingerová  představila Výroční zprávu GJK za školní rok 2020/21.  

Podrobněji se zmínila o  následujících  tématech: 

a) Rozsáhlá mimoškolní činnost patří k vlajkovým lodím GJK, v loňském roce značně 

poznamenána v důsledku protikoronavirových opatření. V letošním roce se škola 

pokusí nahradit některé akce – lyžařský kurz, kurzy Go, podzimní forma Majáles. 

15.-17.11. proběhne tradiční Symposion s tématem Neřád 

b) Možnost nahrazení maturitní zkoušky z cizího jazyka certifikátem využilo asi 80% 

studentů, 25 z nich dosáhlo nejvyšší  úrovně  C2. Maturitu z matematiky ve společné 

části si zvolilo více než 80% studentů (celostátní průměr kole 20%), výsledky byly 

velmi dobré 

c) Výsledky maturitních zkoušek ve společné části – procentní úspěšnost v testech i 

percentil ve srovnání s ostatními školami ukazuje na vysokou úroveň studia na GJK. 

Úspěšnost studentů v přijímání na vysoké školy je téměř 100%, paleta VŠ, na které 

studenti nastupují, je široká, 14 studentů bylo přijato na zahraniční univerzity 

d) Na škole vznikla funkce pracovníka pověřeného primární prevencí (prof.Pulec) a také 

se úspěšně rozběhly supervize pro učitele s klinickým psychologem. Naléhavá je 

problematika péče o studenty se speciálními vzdělávacími potřebami  a psychickými 

problémy, jejichž počet narůstá. Škola nedostává od ministerstva finanční podporu na 

školního psychologa. Nyní si ho platí ze šablon, od příštího roku bude muset sáhnout 

do vlastního fondu odměn.  

 

4) E Kaslová informovala ŠR o hospodaření školy: 

Hospodaření školy v roce 2020/21 proběhlo bez ztrát, zisky z bohaté doplňkové činnosti 

byly převedeny do rezervního fondu, odkud se v následujícím roce čerpá na doplnění 

školních sbírek. Velkou podporou je příspěvek zřizovatele na materiální zabezpečení.. 

5) Rada Výroční zprávu jednomyslně schválila 

 

 

 Ludmila Knappová 

       Předseda Školské rady GJK 

           

V Praze, 3.11. 2021 


